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Plats: Båthamnens Klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Bengt Unell, Gunnar Gustavsson, Göran 

Bengtsson, Carina Sunnerås Börjesson, Ulf Davidsson och Bert Dahlgren. Alla i styrelsen var 

närvarande förutom Owe Jungåker. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades 

 

3. Gillis gick igenom föregående protokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom ekonomin. 

De flesta medlemsavgifter har kommit in och även en stor del gåvor. 

 

5. Gillis har varit i kontakt med kommunen och VIVAB när det gäller dagvattnet. 

De prioriterar Olofsbo och har en person som arbetar heltid med att försöka lösa detta 

problem. 

 

6. Fiberanslutningen håller på för fullt. Slutrenoveringarna av vägarna kommer att vara 

klart i slutet av maj och början av juni. 

 

7. Ulf har skickat ut datum till de som anordnar tipspromenaderna. Vårpromenaden 

kommer att vara den 10 maj mellan klockan 14-16. Vi har fått en del vinster som 

företag i Falkenberg skänkt. 

 

8. Förhandlingsgruppen informerad om läget när det gäller Arrendeförhandlingarna 

och vi väntar på vidare besked från arrendenämnden. 

 

9. Gillis tar kontakt med Tommy så att arbetet på förbandstugan börjar i maj. Fasaden 

kommer att bytas ut. Vindskiva och stuprännor kommer även att bytas ut. Bäddsoffa, 

lampor och trädgårdsmöbler kommer att köpas in. 

 

10. Tärnan kommer att ordna Midsommarfirande i år. 

 

11. Sommargympa kommer att ske tisdagar och torsdagar klockan 9:00 med start den 3 

juli till den 2 augusti. Regina Svensson kommer att leda denna. 

 

12. Lördagen den 21 april kommer städning och diverse reparationer på lekplatsen ske. Vi 

kommer att skicka ut en inbjudan till alla medlemmar om att hjälpa till. Vi kommer att 

bjuda på kaffe och fralla.  

 

13. Strandloppis kommer att vara onsdagen den 18 juli. 
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14. Olofsbo Camping har öppnat för säsongen och många husvagnar har kommit redan. 

Arrendet av Klittergården har tagits över av Glommens Fiskekrog. 

 

15. Årsmötet kommer att vara den 8 juli klockan 10:00.        

 

16. Övriga frågor:    

 

• Olofsbo Islandshästar kommer att ha läger vid två tillfällen i sommar. Det har 

framkommit att de kommer att rida på Havsvägen och bland klitterna. Gillis ska 

kolla om detta stämmer och även kolla med kommunen om de verkligen får 

göra detta. 

• Det luktar fortfarande ifrån Torsåsens. Göran och Gillis kollar upp detta. 

• Vi ska kolla om vi kan förbättra vår hemsida som ser lite tråkigt ut idag. 

 

 Nästa möte hålls den 20/5 i Båthamnens klubbstuga kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


